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ROM.0002.VII.2024.III 

 

Projekt protokołu nr VII/2024 

VII Sesja Rady Gminy Kaliska w kadencji 2024-2029, która odbyła się dnia 25 września 2024 

roku w Sali Narad Urzędu Gminy Kaliska. 

Obrady rozpoczęto 25 września 2024 roku o godz. 15:30, a zakończono o godz. 16:34 tego 

samego dnia.  

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków 

Obecni: 

1. Wiesława Babińska 

2. Piotr Cywiński 

3. Józef Dywelski 

4. Kazimierz Głodek 

5. Ilona Guzińska 

6. Janina Knitter 

7. Lucyna Koper 

8. Marian Kujawski 

9. Zbigniew Malinowski 

10. Marlena Narloch 

11. Grzegorz Pawłowski 

12. Jerzy Piotrzkowski 

13. Marek Romanów 

14. Zbigniew Szarafin 

15. Zbigniew Toporowski 

 

1. Otwarcie VII Sesji Rady Gminy Kaliska 

 Przewodniczący Rady Gminy Kaliska Z. Szarafin - o godz. 15:30 otworzył VII Sesję Rady 

Gminy Kaliska.  

W sesji uczestniczyli: 

 - radni Rady Gminy Kaliska - lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu 

dostępnego w biurze obsługi Rady Gminy Kaliska w Urzędzie Gminy Kaliska.  

 - pracownicy Urzędu Gminy Kaliska oraz zaproszeni goście - lista obecności stanowi załącznik 

nr 2 do niniejszego protokołu dostępnego w biurze obsługi Rady Gminy Kaliska w Urzędzie 

Gminy Kaliska 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Kaliska Z. Szarafin - stwierdził, iż na Sali Narad obecnych jest 

13 radnych, co wobec ustawowego składu rady stanowi kworum, pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał 



2 
 

 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

Wójt Gminy Kaliska S. Janicki – złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad o uchwałę w 

sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymsko – Katolickiej p.w. Najświętszego Serca Pana Jezusa 

w Piecach na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kaliska Z. Szarafin – przeszedł do przegłosowania 

rozszerzonego porządku obrad.  

Głosowano w sprawie 

zatwierdzenia rozszerzonego porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Wiesława Babińska, Piotr Cywiński, Józef Dywelski, Kazimierz Głodek, Janina Knitter, Lucyna 

Koper, Marian Kujawski, Zbigniew Malinowski, Marlena Narloch, Grzegorz Pawłowski, Jerzy 

Piotrzkowski, Marek Romanów, Zbigniew Szarafin 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Ilona Guzińska, Zbigniew Toporowski 

Po głosowaniu porządek obrad kształtował się następująco:  

1. Otwarcie VII Sesji Rady Gminy Kaliska. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Gminy Kaliska, która odbyła się dnia 28.08.2024 r. 

5. Informacja z realizacji wniosków złożonych podczas VI Sesji Rady Gminy Kaliska. 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Kaliska w okresie międzysesyjnym.  

7. Informacje na temat prac Komisji Problemowych w okresie międzysesyjnym: 

a) Komisja Rewizyjna 

b) Komisja Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

c) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Kaliska na rok 2024. 

a) przedstawienie opinii Komisji Stałych 

b) dyskusja 

c) podjęcie uchwały 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kaliska na 

lata 2024-2037. 

a) przedstawienie opinii Komisji Stałych 

b) dyskusja 

c) podjęcie uchwały 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz 

wprowadzenia zwolnień od tego podatku.  

a) przedstawienie opinii Komisji Stałych 

b) dyskusja 

c) podjęcie uchwały 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych.  

a) przedstawienie opinii Komisji Stałych 

b) dyskusja 

c) podjęcie uchwały 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymsko – Katolickiej p.w. 

Najświętszego Serca Pana Jezusa w Piecach na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.  

a) dyskusja 

b) podjęcie uchwały 

13. Wolne wnioski i informacje. 

14. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy Kaliska. 

15. Zakończenie Sesji. 
 

4. Przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Gminy Kaliska, która odbyła się dnia 28.08.2024 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Kaliska Z. Szarafin -  poinformował radnych, iż nie naniósł 

poprawek i zaakceptował projekt protokołu z VI Sesji Rady Gminy Kaliska, która odbyła się dnia 

28 sierpnia 2024 r. 

Głosowano w sprawie 

przyjęcia protokołu z VI Sesji Rady Gminy Kaliska, która odbyła się dnia 28.08.2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Wiesława Babińska, Piotr Cywiński, Józef Dywelski, Kazimierz Głodek, Janina Knitter, Lucyna 

Koper, Marian Kujawski, Zbigniew Malinowski, Marlena Narloch, Grzegorz Pawłowski, Jerzy 

Piotrzkowski, Marek Romanów, Zbigniew Szarafin 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Ilona Guzińska, Zbigniew Toporowski 

5. Informacja z realizacji wniosków złożonych podczas VI Sesji Rady Gminy Kaliska. 

Przewodniczący Rady Gminy Kaliska Z. Szarafin - poinformował, że informację z realizacji 

wniosków złożonych podczas VI Sesji Rady Gminy Kaliska radni otrzymali z materiałami na 

sesję. 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Kaliska w okresie międzysesyjnym. 

Wójt Gminy Kaliska S. Janicki - uzupełnił swoje sprawozdanie o odbyte spotkania po 

sporządzeniu ww. informacji. 

Przewodniczący Rady Gminy Kaliska Z. Szarafin – zapytał co z pieniędzmi na kościół w 

Płocicznie?  

Kierownik Referatu Rozwoju J. Tomana – powiedziała, iż z uwagi na problemy z uzyskaniem 

ostatecznej decyzji pozwolenia konserwatorskiego, gmina została trochę zmuszona do zmiany 

zakresu inwestycji. Po konsultacji z proboszczem ustalono, iż w zakres prac będzie wchodziła 

wymiana okien, posadzki oraz remont/ modernizacja zegara na wierzy kościoła. Dokładnie na ten 

zakres prac złożony został wniosek do Banku Gospodarstwa Krajowego o zmianę inwestycji, 

zmiana ta została zaakceptowana. Obecnie trwa przygotowywanie dokumentacji projektowej 

oraz technicznej.  

7. Informacje na temat prac Komisji Problemowych w okresie międzysesyjnym: 

a) Komisja Rewizyjna Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Z. Malinowski - poinformował, 

iż komisja spotkała się dwa razy: 09.09.2024 r. oraz 17.09.2024 r., podczas spotkań komisja 

zajęła się kontrolą dwóch zadań. Następnie odczytał sprawozdanie z przeprowadzonych kontroli.  

b) Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych W. Babińska 

poinformowała, iż dnia 24.09.2024 r. odbyło się posiedzenie Komisji Wspólnej, gdzie radni zajęli 

się opiniowaniem projektów uchwał.  

c) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

K. Głodek poinformował, iż komisja nie spotkała się  w okresie międzysesyjnym. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Kaliska na rok 2024. 

Skarbnik Gminy Kaliska K. Liczywek – omówiła projekt uchwały.  

 a) przedstawienie opinii Komisji Stałych 
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Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych W. Babińska 

poinformowała, iż Wspólne Posiedzenie komisji zaopiniowało projekt uchwały pozytywnie.  

 b) dyskusja 

Nie podjęto dyskusji.  

 c) podjęcie uchwały 

Głosowano w sprawie 

podjęcia uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Kaliska na rok 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Wiesława Babińska, Piotr Cywiński, Józef Dywelski, Kazimierz Głodek, Janina Knitter, Lucyna 

Koper, Marian Kujawski, Zbigniew Malinowski, Marlena Narloch, Grzegorz Pawłowski, Jerzy 

Piotrzkowski, Marek Romanów, Zbigniew Szarafin 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Ilona Guzińska, Zbigniew Toporowski 

W wyniku przeprowadzonego głosowania po naniesieniu sygnatury Rada Gminy Kaliska w 

obecności 13 radnych, 13 głosami „za” podjęła: 

 

Uchwałę nr VII/40/2024 Rady Gminy Kaliska z dnia 25.09.2024 r. w sprawie zmian budżetu 

gminy Kaliska na rok 2024. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kaliska 

na lata 2024-2037. 

Skarbnik Gminy Kaliska K. Liczywek – omówiła projekt uchwały.  

 a) przedstawienie opinii Komisji Stałych 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych W. Babińska 

poinformowała, iż Wspólne Posiedzenie komisji zaopiniowało projekt uchwały pozytywnie.  

 b) dyskusja 
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Nie podjęto dyskusji.  

 c) podjęcie uchwały 

Głosowano w sprawie 

podjęcia uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kaliska na lata 

2024-2037. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Wiesława Babińska, Piotr Cywiński, Józef Dywelski, Kazimierz Głodek, Janina Knitter, Lucyna 

Koper, Marian Kujawski, Zbigniew Malinowski, Marlena Narloch, Grzegorz Pawłowski, Jerzy 

Piotrzkowski, Marek Romanów, Zbigniew Szarafin 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Ilona Guzińska, Zbigniew Toporowski 

W wyniku przeprowadzonego głosowania po naniesieniu sygnatury Rada Gminy Kaliska w 

obecności 13 radnych, 13 głosami „za” podjęła: 

 

Uchwałę nr VII/41/2024 Rady Gminy Kaliska z dnia 25.09.2024 r. w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kaliska na lata 2024-2037. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

oraz wprowadzenia zwolnień od tego podatku. 

Wójt Gminy Kaliska S. Janicki – omówił projekt uchwały.  

 a) przedstawienie opinii Komisji Stałych 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych W. Babińska 

poinformowała, iż Wspólne Posiedzenie komisji nie wypracowało stanowiska w sprawie 

uchwały.  

 b) dyskusja 

Radny P. Cywiński – powiedział, że chciałby on móc się wypowiedzieć, zagłosować, 

reprezentować mieszkańców i przedsiębiorców z terenu naszej gminy w sposób odpowiedzialny, 

reprezentując ich interes, ale nie został wytyczony jasny kierunek w jakim przedsiębiorcy są 
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wspierani, jak traktujemy letniskowców czy domki letniskowe są dobrem luksusowym i wtedy 

umawiamy się my – gmina, że dobra luksusowe są obciążone wyższymi daninami podatkowymi 

bądź nie. Może należy nałożyć kolejną daninę na przedsiębiorców, bo oni są dzielni i zawsze 

sobie poradzą, a może jednak nie i należy im odpuścić, bo zwróci się to gminie w jakimś innym 

formacie. Dodał, że w magazynie ,,Wspólnota’’ są różne opracowania co dzieje się w gminach, 

kiedy obniża się tam podatki. Powiedział, że aby być odpowiedzialnym będzie musiał się on 

wstrzymać w głosowaniu.   

Wójt Gminy Kaliska S. Janicki – powiedział, że żeby Gmina Kaliska mogła się rozwijać, 

zapewnić na wysokim standardzie usługi i realizować zadania własne dla mieszkańców musi 

mieć zrównoważony budżet. Jeśli gmina będzie otwierać coraz lepsze usługi dla mieszkańców, 

takie jak żłobek, zapewniać opiekę dla najmłodszych w 100%, spełniać wymagania, że za 

dodatkową godzinę opieki dopłaca się 1,50 zł nad dzieckiem co jest ustawowo zapewnione,  a 

gmina chce to utrzymać i nie chce tego ograniczać ani wprowadzać zadań zastępczych typu, że 

jest to nauka tańca płatna dodatkowo 50 zł  za godzinę, to pewnie sytuacja nas kiedyś zmusi do 

tego, że gmina będzie szukać rozwiązań na to, co w strategii jest zapisane, tj. że zapewniamy 

opiekę, wysoki standard usług, że zachęcamy do inwestowania i zamieszkania, budujemy drogi 

oraz mamy mocno rozwiniętą sieć kanalizacyjną i wodną. Następnie dodał, że od 13 lat 

letniskowcy traktowani są jako dobro luksusowe i tam określone są maksymalne stawki i  ta 

polityka jest niezmienna. Poprosił też, aby zwrócić uwagę na to, że pieniądze z podnoszonych 

podatków są dla mieszkańców, aby móc remontować drogi czy stawiać nowe lampy.  

Radny Z. Malinowski – poinformował, że w dniu wczorajszym na zaproszenie 

Przewodniczącego Rady Gminy Kaliska Z. Szarafina, radni spotkali się z przedsiębiorcami z 

terenu gminy, gdzie rozmawiali oni na temat propozycji stawek podatków. Zaznaczył, że pięcioro 

z obecnych przedsiębiorców nie podniosło żadnej kwestii dotyczącej wysokości stawek 

podatkowych. Nie pojawiła się żadna merytoryczna wypowiedź przedsiębiorców ani opinia, czy 

oni się z tym zgadzają czy się z tym nie zgadzają, więc tak to wygląda technicznie. Powiedział, 

że według niego nie było wczoraj na komisji żadnego sprzeciwu, kiedy radni rozmawiali o 

podwyżce pięcioprocentowej.  

Radny G. Pawłowski – powiedział, że pozwolił on sobie jeszcze raz przeanalizować wzrost 

podatków. Uważa on zawsze, że nie można hamować ich wzrostu i poziom tego wzrostu 

powinien być na przyzwoitym poziomie. Tak jak zostało już dziś wspomniane, był czas gdzie 

gmina nie podnosiła tych podatków i wtedy obudziliśmy się, że jesteśmy gdzieś na krawędzi, ale 

teraz dostajemy takie porównania, z których jasno wynika, że gmina znajdowała się wtedy na 

krawędzi, ale teraz jak na to patrzy, to po podwyżkach dokonywanych przez ostatnie kilka lat 

Gmina Kaliska w wysokości podatków dogania już miasta. Czy my chcemy być przyjazną gminą 

serwując w jednym roku, aż trzy podwyżki: śmieci, podatki i jeszcze przyjdzie do tego woda?  

Należałaby się zastanowić czy chcemy postępować w taki sposób. W tym roku będzie on 

głosował przeciw podnoszeniu podatków.  

Podjęto dyskusję w przedmiocie sprawy, w której udział wzięli Radny P. Cywiński, Wójt Gminy 

Kaliska S. Janicki, Przewodniczący Rady Gminy Kaliska Z. Szarafin.   

 c) podjęcie uchwały 
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Głosowano w sprawie 

podjęcia uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz 

wprowadzenia zwolnień od tego podatku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (8) 

Wiesława Babińska, Józef Dywelski, Kazimierz Głodek, Janina Knitter, Marian Kujawski, 

Zbigniew Malinowski, Marlena Narloch, Zbigniew Szarafin 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Pawłowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Piotr Cywiński, Lucyna Koper, Jerzy Piotrzkowski, Marek Romanów 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Ilona Guzińska, Zbigniew Toporowski 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania po naniesieniu sygnatury Rada Gminy Kaliska w 

obecności 13 radnych,  8 głosami „za”, 1 głosem ,,przeciw’’ i 4 głosami ,,wstrzymującymi się’’ 

podjęła: 

 

Uchwałę nr VII/42/2024 Rady Gminy Kaliska z dnia 25.09.2024 r. w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz wprowadzenia zwolnień od tego podatku. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

Wójt Gminy Kaliska S. Janicki – omówił projekt uchwały.  

 a) przedstawienie opinii Komisji Stałych 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych W. Babińska 

poinformowała, iż Wspólne Posiedzenie komisji zaopiniowało projekt uchwały pozytywnie.  

 b) podjęcie uchwały 

Nie podjęto dyskusji.  

 c) dyskusja 
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Głosowano w sprawie 

podjęcia uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Wiesława Babińska, Piotr Cywiński, Józef Dywelski, Kazimierz Głodek, Janina Knitter, Lucyna 

Koper, Marian Kujawski, Zbigniew Malinowski, Marlena Narloch, Grzegorz Pawłowski, Jerzy 

Piotrzkowski, Marek Romanów, Zbigniew Szarafin 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Ilona Guzińska, Zbigniew Toporowski 

W wyniku przeprowadzonego głosowania po naniesieniu sygnatury Rada Gminy Kaliska w 

obecności 13 radnych, 13 głosami „za” podjęła:    

 

Uchwałę nr VII/43/2024 Rady Gminy Kaliska z dnia 25.09.2024 r. w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymsko – Katolickiej p.w. 

Najświętszego Serca Pana Jezusa w Piecach na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

 a) dyskusja 

Nie podjęto dyskusji.  

 b) podjęcie uchwały 

Głosowano w sprawie 

podjęcia uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymsko – Katolickiej p.w. Najświętszego 

Serca Pana Jezusa w Piecach na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 



10 
 

ZA (13) 

Wiesława Babińska, Piotr Cywiński, Józef Dywelski, Kazimierz Głodek, Janina Knitter, Lucyna 

Koper, Marian Kujawski, Zbigniew Malinowski, Marlena Narloch, Grzegorz Pawłowski, Jerzy 

Piotrzkowski, Marek Romanów, Zbigniew Szarafin 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Ilona Guzińska, Zbigniew Toporowski 

W wyniku przeprowadzonego głosowania po naniesieniu sygnatury Rada Gminy Kaliska w 

obecności 13 radnych, 13 głosami „za” podjęła:    

 

Uchwałę nr VII/44/2024 Rady Gminy Kaliska z dnia 25.09.2024 r. w sprawie udzielenia dotacji 

Parafii Rzymsko – Katolickiej p.w. Najświętszego Serca Pana Jezusa w Piecach na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków. 

13. Wolne wnioski i informacje. 

Radny G. Pawłowski – zwrócił uwagę na dwa drzewa, które mijamy jadąc w stronę Kalisk, 

jedno z nich to już sam pień bez korony, drugie drzewo jest powalone, nie wie co jest powodem, 

że przez tak długi okres czasu nie zostało to usunięte. Zapytał czy należy skierować jakieś pismo 

do dróg krajowych?  

Wójt Gminy Kaliska S. Janicki – udzielił odpowiedzi radnemu G. Pawłowskiemu.  

Radna L. Koper – zapytała Wójta Gminy Kaliska S. Janickiego co z osobami, które zamieszkują 

domki letniskowe przez cały rok i nie mają oni innego mieszkania wobec czego nie traktują tego 

jako dobro letniskowe tylko centrum życia? Dodała, że na terenie Gminy Kaliska jest takich 

rodzin kilkanaście, jak nie więcej. Czy przez to, że jest to traktowane jako dobro luksusowe 

muszą oni płacić najwyższe podatki czy z gronem tych osób odbędą się jakieś rozmowy bądź 

zmniejszenia?  

Wójt Gminy Kaliska S. Janicki – odpowiedział, że o tym jaki jest to rodzaj budynków decydują 

uzyskane warunki zabudowy, decyzje oraz miejsca w jakich nieruchomości się znajdują.  

Radny M. Romanów – poinformował, że przy kościele na tablicę informacyjną spadła gałąź, 

która uszkodziła tablice oraz w Kamiennie klony zarosły tak, że tablicy nie widać, więc te dwie 

tablice trzeba by było doprowadzić do porządku. Następnie poprosił o to, że gdyby znalazły się 

środki finansowe to chciałby on, aby gmina zajęła się wyczyszczeniem piachu przy krawężnikach 

oraz uporządkowaniem terenów zieleni w miejscowości Piece.  
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Radny P. Cywiński – powiedział, że zaczął się sezon grzewczy i czuje on, że palone są również 

plastiki. W związku z czym chciałby on się dowiedzieć jakie mamy instrumenty, aby zachęcić 

mieszkańców żeby palili tym co należy żeby nie truć mieszkańców?  

Wójt Gminy Kaliska S. Janicki – jedyną zachętą jaka jest ze strony gminy są dofinansowania. 

Gmina ma możliwość dokonania kontroli, ale musi znać winowajcę.   

Kierownik Referatu Rozwoju J. Tomana – poinformowała, iż istnieje aplikacja ,,ZONE’’ , 

gdzie istnieje możliwość zgłoszenia do kontroli budynków mieszkalnych, gdzie dostrzega się 

wydobywanie zanieczyszczonego dymu z komina.  

Radny Z. Malinowski – zapytał kiedyś nastąpią możliwości techniczne uprzątnięcia działki 

gminnej na Osiedlu Tartacznym poprzez dalszą wycinkę bądź wyciąganie korzeni które zostały?   

Wójt Gminy Kaliska S. Janicki – powiedział, że możliwości pojawią się w momencie, gdy 

pojawią się środki, aby to sfinansować. Z uwagi na powodzie, które miały miejsce na południu 

Polski na ten moment gmina nie ma informacji o środkach, które mogłaby otrzymać z tzw. 

rezerwy.   

Radny K. Głodek – złożył wniosek o skoszenie trawy na  placu zabaw przy ul. Malinowej w 

Kaliskach.  

Radny P. Cywiński – złożył wniosek o otrzymywanie materiałów na sesję w wersji 

umożliwiającej pracę z funkcjami cyfrowymi.  

14. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy Kaliska. 

Przewodniczący Rady Gminy Kaliska Z. Szarafin – przedstawił informację.  

15. Zakończenie Sesji. 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Kaliska Z. Szarafin o 

godz. 16:34 zakończył VII Sesję Rady Gminy Kaliska. 

 

 

Przewodniczący 

Rada Gminy Kaliska 

/-/ Zbigniew Szarafin 

 

 

 

 

Przygotował: P. Rostowska 

 


